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     ОБЩИНСКИ СЪВЕТ СТРУМЯНИ 
 

ПРОТОКОЛ №6 
 

Днес, 29.02.2024 год. /четвъртък/ в заседателната зала на Общински съвет 

Струмяни се проведе  6-то извънредно заседание на ОбС Струмяни 

 

На заседанието присъстват: 

• Севделина Траянова - ПП „Обединени земеделци“ 

• Мария Паскова – ПП „Обединени земеделци“ 

• Красимир Димев – ПП „Обединени земеделци“ 

• Зоя Иванова - ПП „Обединени земеделци“ 

• Величка Манолска - ПП „Обединени земеделци“ 

• Анита Митрева  - ПП „Обединени земеделци“ 

• Кирил Писков – ПП „ГЕРБ“ 

• Славчо Благоев – ПП „ГЕРБ“ 

• Никол Тимева-Митрева  - ПП „ГЕРБ“ 

• Васил Атанасов – ПП „ГЕРБ“ 

• Блажка Христова –ПП „ГЕРБ“ 

• Борислав Чиликов – Коалиция „ Продължаваме Промяната – Демократична 

България“ 

 

От заседанието отсъстват: 

• Радослав Пецанов - ПП „ГЕРБ” 

 

 

Заседанието бе открито в 11:30 часа от г-жа Севделина Траянова – председател на ОбС,  

която поздрави присъстващите и гостите на заседанието и предложи следния проект на 

дневен ред: 

 

ДНЕВЕН РЕД: 

1.Предложение относно предоставяне на пасища и ливади от общинския поземлен 

фонд на община Струмяни за ползване под наем от животновъди за паша на 

селскостопански животни за стопанската 2024 - 2025 година.                                                            

 /Вносител: Кмет на община Струмяни- Емил Илиев / 

 

2.Предложение относно даване на мандат от Общински съвет Струмяни на 

представител на Община Струмяни за участие на редовно присъствено заседание на 

Общото събрание на Асоциацията по ВиК на обособената територия, обслужвана от   

„В и К” ЕООД, град Благоевград, което ще се проведе на 19 март 2024 година. 

                                                            /Вносител: Кмет на община Струмяни- Емил Илиев / 

 

3.Изказвания, питания, становища и предложения на граждани.     

                    /Вносител:Председател на ОбС – Севделина Траянова/ 

 



2 
 

 

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни – Колеги, имате ли предложения по 

дневният  ред? 

 

Не постъпиха такива. 

 

Гласува се: Дневен ред на 6-то извънредно заседание на ОбС Струмяни  

С 12-за , против -0, възд.се -0  ОбС прие Дневен ред на 6-то извънредно заседание на 

Общински съвет Струмяни  

ДНЕВЕН РЕД: 

1.Предложение относно предоставяне на пасища и ливади от общинския поземлен 

фонд на община Струмяни за ползване под наем от животновъди за паша на 

селскостопански животни за стопанската 2024 - 2025 година.                                                            

 /Вносител: Кмет на община Струмяни- Емил Илиев / 

 

2.Предложение относно даване на мандат от Общински съвет Струмяни на 

представител на Община Струмяни за участие на редовно присъствено заседание на 

Общото събрание на Асоциацията по ВиК на обособената територия, обслужвана от   

„В и К” ЕООД, град Благоевград, което ще се проведе на 19 март 2024 година. 

                                                            /Вносител: Кмет на община Струмяни- Емил Илиев / 

 

3.Изказвания, питания, становища и предложения на граждани.     

                    /Вносител:Председател на ОбС – Севделина Траянова/ 

 
 

 

Точка първа от дневния ред: 

Предложение относно предоставяне на пасища и ливади от общинския поземлен 

фонд на община Струмяни за ползване под наем от животновъди за паша на 

селскостопански животни за стопанската 2024 - 2025 година.                                                            
 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни зачита предложението на кмета на 

община Струмяни. 

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни – Колеги, аз няма да гласувам по тази 

точка, тъй като присъствам в списъка за разпределение и най-вероятно ще подавам 

заявление за следващата година.  Затова си давам отвод по първа точка от дневния ред. 

Имате ли допълнителни въпроси, изказвания? На заседанието на комисиите много 

подробно бе разгледано предложението. Г-н Башлиев. 

 

Г-н Башлиев – жител на с.Илинденци – Колко броя животни трябва да имаш за да 

дадеш заявление за пасища? 

 

Г-жа Комитова - старши инспектор към ОбА Струмяни – Няма ограничения за броя. 

Трябва да имаш номер на животновъдния обект и в него да имаш регистрирани 

животни. Те не се приравняват на брой животни. Има си коефициент спрямо вида на 
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животните. Коефициента на овцете е бройките се умножава по 0,15 това прави 

животновъдна единица, а не една бройка една животновъдна единица. При конете е 

един кон една животновъдна единица. При говедата от 0 до 6 месеца са на 0,6 

коефициент се умножават, а над  2 година вече са по един коефициент. Всичко това се 

събират тези коефициенти и се сформира животновъдната единица. Съгласно 

животновъдната единица се разпределят от първа до осма категория по тридесет декара 

на животновъдна единица. По-малката категория от първа до седма до петнадесет 

декара. Когато животните са автохотонни , това е един вид по-особена порода, които са 

сертифицирани и се описват в животновъдния обект със сертификати и за тях декарите 

са повече.  

 

Г-жа Траянова– председател на ОбС Струмяни – Становището на комисията по 

строителство, градоустройство и общинска собственост е положително. Процедура на 

гласуване.  

 

Гласува се поименно: 

Предложение относно предоставяне на пасища и ливади от общинския поземлен 

фонд на община Струмяни за ползване под наем от животновъди за паша на 

селскостопански животни за стопанската 2024 - 2025 година.                                                            

 

№ Име Гласували  

„ЗА“ 

Гласували  

„ПРОТИВ“ 

Гласували 

„ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ“ 

1. Севделина Георгиева Траянова - - - 

2. Мария Петрова Паскова За  - - 

3. Красимир Динчов Димев За  - - 

4. Зоя Руменова Иванова За  - - 

5. Величка Давиткова Манолска  За  - - 

6. Анита Василева Митрева За  - - 

7. Кирил Стоилов Писков  За  - - 

8. Радослав Кирилов Пецанов - - - 

9. Никол Янкова Тимева-Митрева  За  - - 

10. Славчо Димитров Благоев За  - - 

11. Блажка Огнянова Христова За  - - 

12. Васил Пламенов Атанасов За  - - 

13. Борислав Йорданов Чиликов За  - - 

 

На основание   чл. 21, ал. 1, т. 8 от ЗМСМА, чл. 37и, ал. 1 и ал. 3, чл. 37о, ал. 1 т. 1 и 

т. 2, ал. 4 и ал. 5 от  Закона за собствеността и ползването на земеделските земи , с 

11 – за ; против – 0 ;  възд.се – 0  ОбС взе 

Решение № 46 

 Общински съвет Струмяни реши:  

 1.Одобрява списъци с имоти, представляващи пасища и ливади за общо и 

индивидуално ползване на територията на община Струмяни за стопанската 2024/2025 

година, съгласно Приложение № 1 (пасища) и Приложение № 2 (ливади). 

 2. Приема Годишен план за паша за ползването на общинските пасища, мери и 

ливади  в община Струмяни за стопанската 2024/2025 година, съгласно Приложение    

№ 3. 
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  3. Правила и задължения за ползване на пасища, мери и ливади на територията 

на Община Струмяни за стопанската 2024/2025 година, съгласно Приложение № 4. 

  4. Дава съгласие за предоставяне на общинските пасища и ливади за общо и 

индивидуално ползване от общинския поземлен фонд под наем или аренда на 

собственици или ползватели на животновъдни обекти с пасищни селскостопански 

животни, регистрирани в Интегрираната информационна на БАБХ, съобразно броя на 

вида на регистрираните животни. 

   5. Одобрява цена за отдаване под наем на пасища и ливади за стопанската 

2024/2025 година на пасища и ливади - 8,00 лв./дка (осем лв. за 1 /дка./ год.) за 

землищата на територията на Община Струмяни, а именно: с. Вракуповица, с. 

Велющец, с. Горна Крушица, с. Гореме, с. Горна Рибница, с. Драката, с. Добри Лаки, с. 

Игралище, с. Илинденци, с. Клепало, с. Колибите, с. Кърпелево, с. Махалата, с. 

Микрево, с. Никудин, с. Палат, с. Раздол, с. Седелец, с. Цапарево, с. Каменица,  

определена по пазарен механизъм, изготвена от  Снежана Георгиева Симонска - 

Ковачева оценител на земеделски земи и трайни насаждения, притежаваща сертификат 

за оценителска правоспособност с рег. № 810100131  от 09.05.2011 година вписана в 

КНОБ.  

  6.  Упълномощава Кмета на община Струмяни за стопанската 2024/2025 година, 

въз основа на протокола на комисията за разпределение да сключи с земеделските 

стопани договорите за отдаване под наем на пасища и ливади за срок от пет стопански 

години.   

  

 

Точка втора от дневния ред: 

Предложение относно даване на мандат от Общински съвет Струмяни на 

представител на Община Струмяни за участие на редовно присъствено заседание 

на Общото събрание на Асоциацията по ВиК на обособената територия, 

обслужвана от   „В и К” ЕООД, град Благоевград, което ще се проведе на 19 март 

2024 година. 

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни зачита предложението.  

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни – По т.2 становище даде 

Председателския съвет и то е да не бъде даден мандат на кмета да присъства на 

заседанието. Има ли други предложения, мнения? 

 

Не постъпиха такива.  

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни –  Процедура по гласуване. Гласуваме 

предложението на кмета на община Струмяни.  

 

Гласува се поименно: 

Предложение относно даване на мандат от Общински съвет Струмяни на 

представител на Община Струмяни за участие на редовно присъствено заседание 

на Общото събрание на Асоциацията по ВиК на обособената територия, 

обслужвана от   „В и К” ЕООД, град Благоевград, което ще се проведе на 19 март 

2024 година. 
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№ Име Гласували  

„ЗА“ 

Гласували  

„ПРОТИВ“ 

Гласували 

„ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ“ 

1. Севделина Георгиева Траянова - Против  - 

2. Мария Петрова Паскова - Против  - 

3. Красимир Динчов Димев - Против  - 

4. Зоя Руменова Иванова - Против  - 

5. Величка Давиткова Манолска  - Против  - 

6. Анита Василева Митрева - Против  - 

7. Кирил Стоилов Писков  - Против  - 

8. Радослав Кирилов Пецанов - - - 

9. Никол Янкова Тимева-Митрева  - Против  - 

10. Славчо Димитров Благоев - - Въздържал се  

11. Блажка Огнянова Христова - Против  - 

12. Васил Пламенов Атанасов - Против  - 

13. Борислав Йорданов Чиликов - Против  - 

 

На основание чл. 10в, ал. 1, т. 7, във вр. с чл. 198б, т. 2, чл. 198е, ал. 3 и ал. 5 от 

Закона за водите и във връзка с чл. 21, ал. 1, т. 15 и ал. 2 от Закона за местното 

самоуправление и местната администрация, с 0 – за ; против – 11 ;  възд.се – 1  

ОбС взе 

Решение № 47 

Общински съвет  Струмяни реши: 

1. НЕ дава мандат на представител от Община Струмяни за участие в редовно 

присъствено заседание на Общото събрание на Асоциацията по 

 В и К на обособената територия, обслужвана от „В и К” ЕООД, град Благоевград на 

19.03.2024 година.  

 

 

Точка трета от дневния ред: 

Изказвания, питания, становища и предложения на граждани.     

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни – Кой иска да вземе думата? Г-н 

Писков. 

 

Г-н Писков – ПП „ГЕРБ“ – Аз искам да кажа нещо. Преди го коментирахме и с г-н 

Секулов. Предстоят почивни дни и за 3-ти март се почива, а ние имаме голяма нужда от 

едни тръби 110. Кмета на Драката е пуснал искане, но докато дойде общинския кмет, 

който е в отпуск, имало някакви процедури. Понеже ще викаме багер да оправи 

площадката и е по-добре сега да сложим тръбите, като имаме машина. Става въпрос за 

тоалетна в кметството.   

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни – В с.Драката. 

 

Г-н Писков – ПП „ГЕРБ“ – Да. Много ни е належащо това нещо.  
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Г-н Секулов – секретар на община Струмяни – Ние нямаме нищо против. До колкото 

знам Драката си има избран кмет, който трябва да си пусне заявка, а кмета на общината 

да я одобри. След това домакинката ще го снабди. Това е правилния ред за всички 

видове монтажни или ремонтни дейности.  

 

Г-н Писков – ПП „ГЕРБ“ – Мисълта ми е, че той е пуснал от доста време и вчера пак е 

бил тук.  

 

Г-н Секулов – секретар на община Струмяни – Това, което е пуснато от доста време, 

което е общи приказки и аз съм против да ги използваме, е за дървен материал и тухли. 

Не е пуснато за тръби.  

 

Г-н Писков – ПП „ГЕРБ“ – С една дума, няма да стане. 

 

Г-н Секулов – секретар на община Струмяни – Напротив ще стане. 

 

Г-н Писков – ПП „ГЕРБ“ – Мисълта ми е, ако може да се пусне после, като викаме 

багера да свършим и това. Като се разкопае веднъж да се направи както трябва. Иначе 

трябва два пъти да търсим машината.  

 

Г-жа Котева – вр.ИД кмет на община Струмяни – Благодаря за въпроса! Аз десет дни 

замествам кмета подобна заявка не съм видяла на бюрото си. Преди половин час пак 

съм разписвала документи. Не съм видяла подобна заявка.  

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни – Да не би просто да е идвал, но да не е 

пуснал заявка?  

 

Г-жа Котева – вр.ИД кмет на община Струмяни – Не мога да кажа. 

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни – Има ли други изказвания? 

 

Не постъпиха такива. 

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни – Благодаря Ви за присъствието, за 

изказванията! Поради изчерпване на дневния ред закривам шестото извънредно  

заседание на Общински съвет Струмяни в  11:40 часа.           

 

 

 

 

Протоколчик:…………………..                        Председател на ОбС:………………. 

         /Юлияна Трендафилова/                                             /Севделина Траянова/                     


